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Jeden z naszych Czytelników przysłał do redakcji zdjęcie ścieżki rowerowej wybudowanej w
Iławie na ulicy Lubawskiej, która została wykonana „nierówno”. Postanowiliśmy
skontaktować się z wykonawcą tej inwestycji - firmą Mostostal Warszawa, a także z
Zarządem Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, który prace zlecił. Okazało się, że obie
instytucje... problemu nie widzą, natomiast firma, która odpowiada za projekt, milczy. 

Wykonane przez naszego Czytelnika zdjęcie ścieżki rowerowej na ulicy Lubawskiej w Iławie
wzbudziło duże zainteresowanie internautów, którzy instytucjom odpowiedzialnym za wykonanie
inwestycji nie szczędzili złośliwości. Sprawie postanowiliśmy się przyjrzeć dokładniej.

W pierwszej kolejności skontaktowaliśmy się z firmą Mostostal Warszawa, która była odpowiedzialna



za wykonanie robót budowlanych na ulicy Lubawskiej. Rzeczniczka spółki wzróciła uwagę na to, że
wykonawca odpowiada za wykonanie prac zgodnie z projektem, a za to zadanie odpowiedzialny był
kto inny. Dodała, że komisje odbiorowe nie zgłosiły żadnych uwag dotyczących ścieżki. Oto dokładna
treść komentarza, który otrzymaliśmy od Agaty Falęckiej, rzeczniczki prasowej Mostostalu. 

- Ścieżka rowerowa została wybudowana zgodnie z projektem, za który nie odpowiadała firma
Mostostal Warszawa. Kwestie chodników i ścieżek rowerowych były konsultowane z inspektorami
nadzoru i wszelkie ich uwagi były na bieżąco wdrażane w proces budowy. W chwili obecnej
Mostostal Warszawa przekazał inwestycję do komisji odbiorowych i nikt po stronie Zamawiającego
czy Inspekcji Nadzoru nie zgłaszał uwag co do odcinka tej ścieżki rowerowej.

O komentarz poprosiliśmy również Zarząd Dróg Wojewódzkich, który w odpowiedzi napisał:

- Różnica usytuowania ścieżek w terenie wynika z obowiązujących przepisów i wymogów audytu
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, mających na celu poszerzenie i rozdzielenie ścieżki rowerowej
od chodnika.

Skontaktowaliśmy się również z firmą projektową Anioł S.C. z Warszawy, która zaprojektowała
ścieżkę wykonaną w Iławie, ale odpowiedzi niestety nie otrzymaliśmy.
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